
ПРОТОКОЛ № 8 

 

21.09.2017     м. Черкаси 

 

ЗасіданняГромадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Голова Громадської ради: Глєбов Є. М.  

Секретар: Овчарова Т. М.  

 

Присутні члени Громадської ради:  

(відповідно до розпорядження облдержадміністрації від 26.09.2016 

№ 493):Басок С. А., Бучковська А. В., Воронкін В. О., Гичка А. М., 

Земляков Ю. О.,Каменецький В. В.,Керей В. І., Клиновий О. М., Лавриненко О. П.,  

Лимаренко-Полянський В. О., Лисенко О. В., Максимчук З. В., Науменко В. П., 

Сухін С. А., Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., Халявка П. М., 

Харченко О. М., Чернявський П. О. 

 

Присутніпредставники громадських організацій:Сіріченко В. О. 

(ВГО «Громадський комітет транспортної безпеки»), Захаров Д. (ГО «Автомайдан-

Черкаси»), Скалько О. І.(ГО «Самооборона Майдану в Черкаській області»), 

Єрьоменко В. М. (ГО «Праведність»), Мороз І. Я. (ГО «Асоціація Юридична 

Ліга»), Щербатюк Т. О. (ГО «Черкаський правозахисний центр»), Кисельов П.О., 

ЗавальнюкВ. (ГО «Білий молот»), Коломієць В.І. (ГО «Максим 19-76») 

 

Присутні: 

т.в.о. начальника відділу «Центр допомоги учасникам антитерористичної операції» 

Черкаського обласного контактного центруОдновол Є. А., 

представник ЗМІ(газета «Фактор»)Комаров В. Є. 

 

Глєбов Є. М. оголосив порядок денний:  

1. Про стан дотримання членами Громадської ради при ЧОДА вимог 

Положення про Громадську раду при ЧОДА. 

2. Розгляд пропозицій від членів Громадської ради при ЧОДАщодо 

переформатування складу постійно діючих комісій та їх голів. 

 

Глєбов Є. М. поставив вказаний порядок денний на голосування,пояснивши 

членам Громадської ради при ЧОДА, що інші питання до порядку денного не 

будуть включатися, тому що,згідно з п. 4 Рішення № 4 від 08.06.2017 року всі 

пропозиції до порядку денного та проекти рішень на засідання Громадської ради 

подаються головами комісій голові Громадської ради, а таких пропозицій на 

сьогоднішнє засідання не надійшло. 

 

Голосували: «за» – 15. Рішення прийнято. 

 

Максимчук З. В. зауважила, що оскільки на засіданні відсутні голови 

декількох постійних комісій, немає сенсу розглядати друге питання порядку 

денного. 
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Чернявський П. О. попросивдодатково розіслати для вивчення всім членам 

Громадської ради Регламент Громадської ради при ЧОДАта протокол щодо його 

прийняття. 

 

1. По першому питанню:  

Слухали:  

Глєбова Є. М.,який повідомив, що згідно з п. 16Положення про Громадську 

раду при ЧОДА«Членство в громадській раді припиняється у разі:   

 - систематичної відсутності члена громадської ради на її засіданнях та 

засіданнях робочого органу громадської ради, членом якого він є, без поважних 

причин (більше ніж два рази підряд); 

- неодноразового недотримання членом громадської ради вимог Положення 

про громадську раду, Регламенту громадської ради, неналежного виконання ним 

обов'язків члена громадської ради, доручень керівних органів громадської ради, 

вчинення дій, спрямованих на дискредитацію громадської ради чи її керівних 

органів». 

Однак, на превеликий жаль, не всі дотримуються зазначених вимог 

ізапропонував виключити зі складу Громадської ради при ЧОДА, тих її членів,які 

були відсутні на її засіданняхта засіданнях постійно діючих комісій без поважних 

причин, більше ніж два рази підряд, а саме: Малкову Л. В. (4 рази підряд), 

Перетятько Т. В. (9 разів підряд), Матюшу В. М.(4 рази підряд), 

Халамейдика О. В.(5 разів підряд) та проголосувати по кожній кандидатурі окремо. 

 

Виступили:  

Халявка П. М. повідомив, що Малкова Л. В. не отримувала повідомлень про 

проведення засідання Громадської ради. 

Земляков Ю. О. зауважив, що це недостовірна інформація і Малкова Л. В. 

була поінформована про проведення засідання Громадської ради. 

Сухін С. А. зазначив, що телефонував Малковій Л. В., яка йому повідомила, 

що не буде працювати в Громадській раді. 

 

Глєбов Є. М. виніс на голосування питання про виключення з членів 

Громадської радипри ЧОДА Малкової Л. В. за її систематичну відсутність на  

засіданнях Громадської ради без поважних причин (більше ніж два рази підряд). 

Голосували: «за» – 13. Рішення прийнято. 

 

Глєбов Є. М. виніс на голосування питання про виключення з членів 

Громадської ради при ЧОДА Перетятько Т. В. за її систематичну відсутність на  

засіданнях Громадської ради без поважних причин (більше ніж два рази підряд). 

Сухін С. А. зазначив, що Перетятько Т. В. буде працювати в Громадській 

раді, причина її відсутності на засіданнях те, що вона займається волонтерством і 

обмаль часу на іншу роботу. 

Лимаренко-Полянський В. О. запропонував утворити комісію, щоб з’ясувати 

реальні причини відсутностіна засіданнях Громадської ради не тільки 

Перетятько Т. В., а й інших членів Громадської ради. Зателефонуватиїм та по 

кожному члену скласти комісійний акті розглянути питання про їх виключення на 

наступному засіданні Громадської ради. 
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Сухін С. А. запропонував зателефонувати відсутнім членам Громадської ради 

зараз і з’ясуватипро причини їхсистематичної відсутності на засіданнях 

Громадської ради тавизначитися з їх можливістюі бажанням надалі працювати у 

Громадській раді. 

Фоміна Н. М. зауважила, що у зв’язку зі значним навантаженням людина не 

може повноцінно працювати в Громадській раді і займатися волонтерською 

роботою. І якщо член Громадської ради відсутній на засіданнях без поважних 

причин (більше ніж два рази підряд), то відповідно до Положення такий член має 

бути виключений. Вказане має стосуватися кожного, оскількиу цьому питанні 

повинен бути порядок.  

Глєбов Є. М. виніс пропозиції членів Громадської радина голосування: 

1) продовжити далі голосування за виключення з членів Громадської ради. 

Голосували: «за» – 5. Рішення не прийнято. 

2) утворити комісію з питань з’ясуванняпричин відсутності членів 

Громадської ради при ЧОДА на засіданнях, розглянути це питання на наступному 

засіданні Громадської ради. 

Голосували: «за» – 18. Рішення прийнято. 

3) зателефонувати відсутнім членам Громадської ради зараз. 

Голосували: «за» – 4. Рішення не прийнято. 

 

Харченко О.М. запропонував склад тимчасової робочої комісії з питань 

з’ясування причин відсутності членів Громадської ради при ЧОДА на засіданнях: 

Лимаренко-Полянський В. О., Керей В. І.,Каменецький В. В. 

Харченко О.М. запропонував також комісії виконати роботу до наступного 

засідання Громадської ради. 
 

Глєбов Є. М. виніс вказану пропозицію на голосування:  

Голосували: «за» – 19. Рішення прийнято. 

 

Вирішили: 

1. Припинити членство в Громадській раді при ЧОДА Малкової Л. В. у 

зв’язку з систематичною відсутністю її на засіданнях Громадської ради без 

поважних причин більше ніж два рази підряд. 

2. Утворити комісію з питань з’ясування причин відсутності членів 

Громадської ради при ЧОДА на засіданнях у складі: Лимаренко-Полянський В. О., 

Каменецький В. В., Керей В. І.Комісії виконати роботу до наступного засідання 

Громадської ради. 

3. Розглянути питання про виключення з членів Громадської ради за 

систематичну відсутність на засіданнях на наступному засіданні Громадської ради 

за результатами роботи створеної комісії. 

 

Глєбов Є. М. оголосив засідання Громадської ради закритим, про час і місце 

проведення наступного засідання Громадської ради буде повідомлено додатково. 
 

 

Голова Громадської ради    ___________Є. М. Глєбов 

 

Секретар      ___________ Т. М. Овчарова 


